
شکست کرواسی برابر اسپانیا همزمان عجیب و سنگین بود، 

کرواسی تیمی که فینال جام جهانی 2018 روسیه را تجربه 

کرده بود برابر تیمی که از جام جهانی خاطره بســـیار تلخی 

داشـــت، روزنامه های کرواسی را به هم ریخت و واکنش های 

متعدد و متضادی در عرصه سیاست کرواسی، ورزش و حتی 

فرهنگ این کشور شاهد بودیم. 

مودریـــچ درباره این شکســـت عجیـــب و تلخ بـــه روزنامه 

»اســـپورتیکا«ی کرواســـی گفته اســـت: »نباید گل اول را 

می خوردیم، همه چیز از گل اول شروع شد و ما دیگر بازی را 

رها کردیم. برای من هضم این شکست خیلی سخت است. 

بازی را خوب شروع کردیم و در 20 دقیقه اول موقعیت هایی 

هم داشـــتیم ولی از آنها استفاده نکردیم و وقتی گل اول را 

خوردیم، از هم پاشیدیم. هرکس برای خودش بازی کرد، به 

یکدیگر کمک نکردیم، از هم دور بودیم و مقابل تیمی مثل 

اسپانیا، چنین سبک بازی کردن مرگبار است. شاید بشود 

بخشی از این سخن را قبول کرد، در هر حال باور این حقیقت 

که کرواسی می تواند از اسپانیای تازه احیا شده 6 گل دریافت 

کند، بسیار سخت است.« 

روزنامه »اسپورتیکا« که دل خوشی از رئیس جمهوری پرحاشیه 

این کشور نداشـــته و ندارد، به بهانه این شکست به این زن 

سیاســـی حمله رسانه ای کرده و نوشته است: »آیا اکنون هم 

حاضری با بازیکنان تیم ملی عکس یادگاری بگیری یا اینکه 

به خاطر خطری که برای شهرتت دارد، اکنون دیگر تیم ملی 

کرواسی را نمی شناسی؟!

در گزارش »اسپورتیکا« آمده است: »کرواسی در جام جهانی 

تقریبا هر روز یک وعده تازه از سیاســـیون کشـــور دریافت 

می کرد، روزی نبود که یکی از نمایندگان پارلمان کرواســـی 

وعده هدیه نقدی و غیرنقدی به بازیکنان تیم ملی ندهد اما 

به جز دو ســـه مورد، هیچ کدام از این وعده ها عملی نشـــد و 

بعد از جام جهانی دیگر خبری از این سیاسیون علاقه مند به 

فوتبال نیز در کار نبود.« 

درخشش اســـپانیا را البته نمی شـــود نادیده گرفت، این 

تیم تازه احیا شـــده طوری به پیروزی رســـید که باعث شد 

کرواسی، نایب قهرمان دنیا سنگین ترین شکست تاریخی 

خود را تجربه کند. روزنامه »دیلی میل« انگلیس نیز نمک 

به زخم کرواســـی ریخت و نوشت: »واقعا حق این تیم نبود 

که در فینال جام جهانی باشد، این انگلیس بود که باید به 

فینال می رســـید و به فرانسه نشان می داد در فینال بازی 

کردن یعنی چه! کرواسی تنها سایه ای از تیمی بود که در 

جام جهانی روسیه تا فینال پیش رفت. 

برگ برنده تیم ملی فوتبال اســـپانیا در بازی برابر کرواسی 

این بود که بازیکنان انریکه، دوست دارند خود را به تیم ملی 

تحمیل کنند و به مردم نشان دهند که بحران و ناکامی در 

جام جهانی تقصیر آنها نبوده است، اکنون مردم اسپانیا به 

این فکر می کنند که تیم ملی اســـپانیا حق داشت خود را 

در فینال جام جهانی ببیند و تغییر سرمربی تیم ملی شاید 

سنگین ترین ضربه را به تیم ملی اسپانیا زد.« 

تیمی که بهترین بازیکن دنیا را در اختیار دارد برابر اسپانیای 

زخم دیده به شکست تلخی تن داد. »اسپورتیکا« نیز شاید 

حق داشته باشـــد که بنویسد: »عظمتی که دو ماهه بخار 

شد!«

در این دو ماه برای تیم ملی قدرتمند کرواسی چه اتفاقی رخ 

داده است؟ از کادرفنی تیم ملی کرواسی که در جام جهانی 

2018 روســـیه فعال بوده است، در مجموع 14 نفر، تنها 

6 نفر باقی مانده و ســـایر این افراد با اتمام قرارداد دو ساله 

خود عملا پس از پایان جام جهانی 2018 دیگر بیکار شده و 

رابطه ای با تیم ملی و فدراسیون فوتبال کرواسی نداشته اند. 

تصور کنید بیش از نصف کادرفنی یک تیم ملی از آن جدا 

و افراد تازه ای به این تیم اضافه شـــوند، مشخص است که 

این اتفاق الزاما یک جراحی موفق نیســـت و ممکن است 

عوارض بسیار بدی مثل شکست 6 بر صفر برابر اسپانیای 

جوان و احیا شده داشته باشد. 

سیاسیون کشورهای مختلف در یک موضوع خاص با هم 

اشتراک انکارناپذیری دارند. آنها فوتبال و در کل ورزش را 

تا زمانی دوست دارند که به آنها در مسیر حزبی و سیاسی 

کمک کند، در غیر این صورت وقتی نه شهرتی، نه ثروتی و 

نه فرار مالیاتی در کار نباشد دیگر نه فوتبال اهمیتی دارد 

و نه فوتبال دوستان مهم هستند. 

رقابت های لیگ برتر فوتســـال بانوان با نظم و ترتیب خوبی 

امسال نیز در حال برگزاری است و به همین بهانه گفت وگویی 

را با شیرین نصیری، مسئول برگزاری مسابقات فوتسال بانوان 

انجام دادیم که در ادامه می خوانید.

ابتدا به عنوان مسئول برگزاری مسابقات فوتسال بانوان 

کشور خودتان را بیشتر معرفی کنید؟

حدود 18 سال سابقه بازی در تیم های باشگاهی و ملی و از 

قهرمانی کشور تا نایب قهرمانی آسیا را در کارنامه ام دارم. در 

این بین نیز به همین میزان در رده های سنی مختلف فوتبال 

نیز حضور داشته ام. 

درباره مســـابقات فوتسال بانوان و روند کارها به عنوان 

شخص اول اجرایی در این حوزه صحبت کنید. 

در حال حاضر هفته ششـــم رقابت هـــای لیگ برتر بانوان را 

در پیش داریم. مســـابقات دســـته اول و دوم نیز بعد از ماه 

محرم قرعه کشی شـــده و مسابقات این دو دسته نیز از آبان 

ماه آغاز می شود. لیگ های رده های سنی نیز فعال هستند 

و ان شـــاءالله برای اولین بار المپیاد نوجوانان را اواخر آبان 

ماه برگزار کرده که مطمئنا برگزاری آن تحولی را در فوتسال 

دختران ایجاد خواهد کرد!

با تاکید اهالی فوتســـال، یکی از پرکارهای این رشـــته 

ورزشی در سازمان لیگ فوتسال محسوب می شوید. 

ما چون خودمان پا به توپ بودیم و این رشته را دوست داشتیم، 

امروز نیز احساس می کنیم هرجایی باید درخصوص فوتسال 

تصمیمی گرفته شود که به نفع این رشته ورزشی باشد، مطمئنا 

خودمان پیش قدم هستیم! با این حال دوستان و روسا لطف دارند 

که همواره برای این سمت از بنده دعوت به عمل آورده اند. ضمن 

اینکه به جز این سمت، مدیر تیم ملی فوتبال زنان نیز هستم. 

این 2 سمت فوتسالی و فوتبالی منافاتی با هم ندارند؟

وقتی این پیشـــنهاد را دریافت کردم احساس کردم دنیای 

متفاوتی خواهد بود اما روز اولی که وارد شـــدم، احســـاس 

کردم بچه ها به این فضا نیاز دارند. از اردیبهشت ماه امسال 

به عنوان مدیر تیم ملی فوتبال انتخاب شـــدم و به نظرم در 

این چند ماه اتفاقات خوب ســـخت افزاری و امکاناتی برای 

تیم ملی به وقوع پیوســـته که خیلی محسوس است. واقعا 

خوشحالم که توانسته ام خدمت هرچند کوچکی به تیم ملی 

کشورم داشته باشم. 

کار کردن با مرد همیشه خندان فدراسیون یعنی آقای 

کفاشیان چطور است؟

کفاشـــیان یکی از بهترین مدیرانی است که بعد از 15 سال 

سابقه کاری دیده ام. کنار ایشان کار کردن سعادتی می خواهد 

که شامل حال ما شده است!

وضعیت فوتسال بانوان را در مجموع چطور می بینید؟

خدا را شـــکر وضعیت نســـبت به گذشته بسیار بهتر شده و 

فوتسال بانوان نیز پیشـــرفت خوبی داشته است. امیدوارم 

اسپانسرهای بزرگ در کنار تیم های مردان، به زنان نیز توجه 

کنند تا بتوانیم موجب پیشرفت بیشتر ورزش بانوان شویم. 

پیشـــنهاد یا راهکاری برای بهتر دیده شدن فوتبال یا 

فوتسال بانوان دارید؟

سـال 97 سـال خوبـی بـرای لیـگ فوتسـال بانـوان بـوده 

اسـت. اگرچه یک تیم کنار کشـید و مسـابقات با 11 تیم 

دنبـال می شـود امـا سـطح مسـابقات بـه اندازه 10سـال 

پیشـرفت داشـته اسـت. البته قهرمانی تیم ملی در آسـیا 

در بهبـود ایـن سـطح کیفـی بی تاثیر نبوده اسـت. شـاید 

تـا پارسـال فقـط دو تیـم قـوی داشـتیم امـا امسـال هفت 

تیـم قـوی داریـم کـه پایاپـای بـا هـم رقابـت می کننـد. 

فقـط بـه دنبـال اسپانسـرهای قـوی هسـتیم تـا بـه ایـن 

طریق بتوانیم موجب پیشـرفت این رشـته ورزشـی شویم. 

نکتـه مثبـت مسـابقات امسـال پخـش زنـده رادیویـی 

آن اسـت کـه مـا حتـی در فوتسـال آقایـان هـم چنیـن 

پخشـی نداشـته ایم. امیـدوارم بتوانیـم در آینـده نزدیـک 

تصاویـر ایـن رقابت هـا را بـرای بانـوان نیـز به صـورت زنده 

پخـش کنیم. 

از شبکه ورزش چه توقعی دارید؟

امیدوارم بحث مجوز پخش رقابت های بانوان صادر شـــود تا 

این مسابقات نیز مورد پوشش قرار بگیرد. 

آسنسیو: هیچ گاه به ترک رئال فکر نکردم

مارکـو آسنسـیو، سـتاره رئـال مادریـد و تیـم ملـی اسـپانیا مدعـی شـد کـه 

هیـچ گاه بـه تـرک رئـال مادریـد فکـر نمی کـرده اسـت. او گفـت: »هیچ گاه 

 انگیـزه ای بـرای جـدا شـدن از رئـال و پیوسـتن بـه 

تیمـی دیگـر نداشـتم. ایـن سـومین فصـل مـن 

خواهد بود و باید به روندم ادامه دهم.« آسنسـیو 

دربـاره بـازی مقابـل کرواسـی هم گفـت: »بازی 

خیلـی خوبـی انجـام دادیـم. همیشـه بـازی 

کـردن بـا ایـن بازیکنـان خیلـی لذت بخـش 

اسـت. هرگاه در زمین هسـتم، سعی می کنم 

بـا تمـام تلاشـم ظاهـر شـوم. اگـر بتوانـم گل بزنـم یا 

پـاس گل بدهـم، بهتـر هـم خواهـم شـد. از لحـاظ 

انفـرادی، همـه بازیکنـان خیلـی خوب دفـاع کردند و 

خیلـی خـوب هـم در حملـه ظاهر شـدند.« 

مودریچ: شکست 6 بر صفر باورکردنی نیست

لوکا مودریچ، کاپیتان تیم ملی کرواســـی و ستاره رئال مادرید مدعی شد که 

کسب جایزه بهترین بازیکن جهان برای او به یک دغدغه تبدیل نشده است.  

شکســـت 6 بر صفر مقابل اسپانیا شکســـت تلخی بود ولی باید از آن درس 

گرفت. اگر صددرصد آماده نباشیم، اگر با هر بازی مثل جام جهانی برخورد 

نکنیم، این طور خواهد شد.«

پاسخ منفی ستاره سیتی

به پیشنهاد بارسلونا

نــی  لما آ فبــک  ها  ، ن غــا و ند گو ی  یلــکا ا

منچسترســیتی بــه پیشــنهاد بارســلونا 

پاســخ منفــی خواهــد داد. تنهــا دو ســال از 

قــرارداد گوندوغــان بــا ســیتیزن ها باقــی مانده 

امــا ایــن هافبک 28 ســاله قصد دارد پیشــنهاد تمدید 

قــرارداد باشــگاه ســیتی را پذیرفتــه و بــه دوران حضــور 

خــود در ایــن باشــگاه ادامــه دهد. بارســلونا پیــش از این 

ــدام  ــان اق ــذب گوندوغ ــرای ج ــز ب ــال 2016 نی و در س

کــرده بــود امــا علاقــه ایــن بازیکــن بــرای بــازی کــردن زیــر 

نظــر پــپ گواردیــولا باعــث شــد، وی راهــی ســیتی شــود.

فوتبال اروپا

  گرت ســـاوت گیت، ســـرمربی تیم ملی انگلیس بـــه تمجید از مارکوس 

راشـــفورد پرداخت و مدعی شـــد که گلزنی پیاپی برای او از اهمیت بالایی 

برخوردار خواهد بود. 

  طبق ادعای نشریه »میرر«، زیدان منتظر است منچستریونایتد پیشنهادی 

برای جذب او ارائه کند که اگر این اتفاق رخ دهد، زیدان خیلی سریع به آن 

پاسخ مثبت خواهد داد. 

  فرهاد مشیری سرمایه گذار ایرانی حالا با در اختیار داشتن 68. 6 درصد 

سهام اورتون، در حقیقت سهامدار اصلی باشگاه به حساب می آید ضمن اینکه 

انتظار می رود تا جولای 2019، این سهام را تا 77. 2 درصد افزایش دهد. 

  ســـامی خدیرا، هافبک آلمانی یوونتوس قراردادش را با این تیم تا سال 

2021 تمدید کرد. 

  استیو مک منمن، هافبک سابق رئال مادرید و اسطوره فوتبال انگلیس 

معتقد است جدایی رونالدو از لالیگا، تاثیری روی این لیگ نخواهد داشت. 

  »دیلی میل« از تیاگو آلکانتارا، هافبک اسپانیایی بایرن مونیخ به عنوان 

جدی ترین نامزد انتقال به اولدترافورد در صورت حضور زیدان در این تیم نام 

برده است. زیدان علاقه زیادی به سبک بازی تیاگو دارد و اگر در رئال مادرید 

باقی می ماند نیز قصد داشت در تابستان امسال برای خرید او اقدام کند. 

  مالک باشگاه ناپولی کوریره دلو اسپورت گفت: »هدف اصلی ما در فصل 

جاری اســـکودتو نیست بلکه به قهرمانی چمپیونزلیگ فکر می کنیم. فتح 

این رقابت ها اعتباری دو چندان به ناپولی خواهد داد و باعث خواهد شد تا 

بتوانیم بازیکنانی مهم و بزرگ را به خدمت بگیریم.«

فوتبال گراف

دلایل تحقیر کرواسی مقابل اسپانیا

عظمتی که 2 ماهه بخار شد

توماس توخل، سرمربی  پاری سن ژرمن معتقد است برای اینکه کیلیان 

امباپه بتواند به اوج پتانسیلش برسد، باید مراقب باشد که تحت تاثیر 

جو قرار نگیرد. سرمربی آلمانی گفت: »شنیدم که یک نفر راجع 

به آندرس اینیستا در بارسلوئا صحبت می کرد. فکر می کنم مدیر 

آکادمی باشـــگاه بود که حرف می زد و می گفت که اینیستا روی 

رشد و پیشرفتش تمرکز و توجه ویژه ای داشت. در مورد امباپه هم 

همین طور است. باید حواس مان به او باشد، باید در مورد او مراقب 

باشیم که مغرور نشود و از لحاظ تاکتیکی نیز پیشرفت کند 

و بداند که تمرین هر روزه چه تاثیری در پیشرفت و حرفه ای 

شـــدن دارد. این خیلی مهم است. به نظرم باید به جزئیات 

توجه ویژه ای داشت.«

چیرینگیتو مدعی شد پاری سن ژرمن علاقه زیادی به انتصاب زیزو 

به عنوان سرمربی جدید خود دارد و از او خواسته تا تابستان بعد 

برای انتخاب تیم جدید خود صبور باشد. ناصر الخلیفی به هر 

نحوی می خواهد تیمش در لیگ قهرمانان اروپا به موفقیت دست 

یابد و اگر توماس توخل نتواند آنها را حداقل تا نیمه نهایی در فصل 

پیش رو برســـاند، پاری سن ژرمن به دنبال استخدام متخصص 

موفقیت در این رقابت ها خواهد رفت. با توجه به انتصاب توماس 

توخل به عنوان سرمربی پاری سن ژرمن در تابستان امسال، بعید 

اســـت امکان حضور او روی نیمکت تیم فرانسوی وجود داشته 

باشـــد و این اتفاق تنها در تابستان بعد و در صورت تیم نداشتن 

زیزو  رخ خواهد داد. 

مارسـلو، سـتاره برزیلـی رئـال بـه دلیـل فـرار مالیاتـی بـه 4 مـاه 

زنـدان و جریمـه مالـی محکـوم شـد. او متهم شـده بود که سـال 

2013 مبلـغ 499917 یـورو فـرار مالیاتی داشـته اسـت. 

روزنامه »ال موندو« گزارش داد که مارسـلو پس از توافق 

بـا اداره مالیـات، محکومیـت 4 مـاه زنـدان و پرداخـت 

753624 یـورو را پذیرفتـه اسـت. بـا کسـر 40درصـد از 

جریمـه قبلـی، او حـالا بایـد 196367 یـورو به عنـوان غرامـت 

پرداخـت کنـد کـه بـا اضافه شـدن مبلغ فـرار مالیاتـی، جریمه 

753624 یـورو بایـد پرداخـت کنـد. البتـه مارسـلو بـه دلیـل 

عـدم سوءپیشـینه می تواند مبلغـی را به عنوان معادل 4ماه 

زنـدان پرداخـت کند.« 

مارسلو به 4 ماه زندان محکوم شد توخل: امباپه نباید تحت تاثیر جو قرار بگیرد »پی اس جی« زیدان را پیش خرید کرده؟

اسپانسرهای بزرگ به ورزش زنان نیز توجه کنند

نصیری: فوتسال بانوان به اندازه 10 سال پیشرفت کرد

در روز پایانـی رقابت هـای وزنه بـرداری معلولین قهرمانی آزاد آسـیا- اقیانوسـیه 

بـه میزبانـی ژاپـن، سـیامند رحمـان و منصـور پورمیرزایـی عناویـن قهرمانـی و 

نایب قهرمانـی را از آن خـود کردنـد. در دسـته مثبـت 107 کیلوگـرم سـیامند 

رحمـان بـا مهـار وزنـه 280 کیلویـی، بـه طـلای ایـن رقابت هـا دسـت یافـت. 

البتـه هرکـول ایرانـی در ایـن رقابت هـا بـه دنبـال رکوردشـکنی نبـود و بـا رکورد 

اصلی خود که 310 کیلوگرم اسـت، فاصله زیادی داشـت. البته او قرار اسـت 

تـا چنـد هفتـه دیگـر در بازی های پاراآسـیایی نیـز وزنه بزنـد. همچنین منصور 

پورمیرزایـی نیـز بـا ثبـت رکـورد 245 کیلوگـرم نایب قهرمـان شـد. نماینـدگان 

کشـورمان بـه دو طـلا، پنـج نقـره و دو برنـز در رده بزرگسـالان و یـک طـلای 

جوانـان در بخـش آسـیا و اقیانوسـیه دسـت یافتنـد و مجموعـا در دو بخش آزاد 

و آسـیا- اقیانوسـیه، 20 مـدال کسـب کردنـد. 

تـور دوچرخه سـواری کـه هـر سـاله در سـه شـهر تبریـز، ارومیـه و اردبیـل برگـزار 

می شـد، امسـال بـا توجـه بـه مشـکلات ارزی کـه وجـود دارد بـه احتمـال زیـاد 

برگـزار نخواهـد شـد. تبریزی هـا آمـاده ایـن میزبانـی بودنـد و حتـی هتل اسـتقرار 

ورزشـکاران و تیم هـای خارجـی را آمـاده کـرده بودنـد، امـا مشـکلاتی کـه بـرای 

تامیـن جوایـز 50هـزار دلاری وجـود دارد، ایـن کار را سـخت کـرده اسـت. ناصـر 

هوشـیار، رئیـس هیـات دوچرخه سـواری تبریـز در ایـن بـاره بـه »فـارس« گفت: »از 

لحـاظ سـخت افزاری هماننـد سـال های گذشـته آمـاده برگـزاری این تور هسـتیم 

و حتـی هتـل اسـتقرار تیم هـا و جاده هـا هـم آمـاده شـده اند، امـا مشـکل اصلـی 

همان مسـائل ارزی اسـت که در کشـور وجود دارد.« وی ادامه داد: »تا پایان سـال 

2018 امـکان برگـزاری تـور وجـود دارد و هـر زمـان کـه جوایـز ایـن مسـابقه تامین 

شـود بلافاصلـه می توانیـم تـور را برگـزار کنیـم.« 

رضـا لایـق، دبیر فدراسـیون کشـتی گفت: »به دلیل اوضاع بـد اقتصادی و ناتوانی 

در پرداخـت هزینه هـای اعـزام کـه چندیـن برابـر شـده، اعزام هـا بـه تورنمنت هـا و 

رویدادهـای خارجـی را بـا تصمیـم شـورای بـرون مـرزی وزارت ورزش لغـو کردیـم. 

البتـه بـا وجـود همه مشـکلات مالی قطعا کشـتی گیران رده های سـنی نوجوانان، 

جوانان، امیدها و بزرگسـالان به رقابت های قهرمانی جهان اعزام می شـوند چراکه 

اهمیـت حضـور در ایـن رقابت هـا بسـیار بالاسـت و از سـویی اگـر بـه رقابت هـای 

قهرمانـی جهـان نرویـم قطعـا از سـوی اتحادیـه جهانی کشـتی با جریمه سـنگین 

روبـه رو خواهیـم شـد. واقعـا هزینه های اعزام ها کمرشـکن شـده اسـت. مثلا برای 

اعـزام تیم هـای ملـی کشـتی آزاد و فرنگـی جوانان به رقابت های جهانی اسـلواکی 

کـه روز شـنبه انجـام می شـود بـرای اعـزام حـدود 30 تـا 35 نفر در دو تیـم بیش از 

یـک میلیـارد تومان باید هزینـه کنیم.« 

لایق: هزینه اعزام ها کمرشکن شده است سیامند قوی ترین مرد آسیا ماند لغو تور دوچرخه سواری »ایران- آذربایجان«
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تیم البرز، قهرمان مسابقات

تکواندو دانشجویان دانشگاه آزاد شد

تیم دانشگاه آزاد اسلامی 

اســـتان البرز بـــه مقام 

مســـابقات  قهرمانـــی 

تکواندو دانشجویان پسر 

دانشـــگاه آزاد اسلامی 

دست یافت. مسابقات سراسری تکواندو دانشجویان پسر دانشگاه آزاد اسلامی 

در مجموعه ورزشی آزادگان دانشگاه آزاد اسلامی واحد سمنان به پایان رسید و 

تیم البرز به مربیگری علی رضایی و سرپرستی پوریا درویشی، مقام نخست این 

رقابت ها را از آن خود کرد. پس از البرز، تیم مازندران با مربیگری یوسف علی 

حاجی پور و سرپرستی الیاس ابراهیمی بر سکوی دوم این مسابقات ایستاد. 

مازندرانی ها نیز با مربیگری علیرضا تقی پور و سرپرســـتی ستارالله  یارزاده بر 

ســـکوی سوم این رقابت ها تکیه زدند. تیم تکواندو استان فارس به عنوان تیم 

اخلاق این دوره از رقابت ها برنده کاپ اخلاق شد و عنوان بهترین بازیکن این 

مســـابقات نیز به نریمان مریدانی، تکواندو کار تیم دانشجویی دانشگاه آزاد 

اسلامی البرز تعلق گرفت. در مســـابقات تکواندو دانشجویان دانشگاه آزاد 

اسلامی، حدود 150 تکواندوکار در قالب 16 تیم حضور داشتند. 

ورزش دانشگاه

بابکسرانیآذر
 مترجم

سعیدطلاییفرد
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ورزش دانشگاه آزاد
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